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Sammanträdesdatum: Tisdagen den 30 november 2021 
 
Tid: Kl 13.00 – ca 14.30 
 

Plats: Folkuniversitetet Halmstad 
 Samt distans via Zoom 
 

Protokollets omfattning: §§ 47 – 55 
 

Beslutande: 
Ordförande Joachim Lindqvist  
Ledamöter Anna-Karin Sjöström 
 Peter Carlsson  
 Björn Johansson  
 Sven-Anders Svensson  
Tjänstgörande ersättare Gustaf Kristensson, via Zoom 
 Bo Westman 
 Kristina Hallén Flaa  
 Sandra Hidgård, via Zoom 
 Charlotta Magnusson 
Övriga närvarande: 
Ekonom Maria Olsson 
Bildningskonsulent Björn Lind 
 ------------------ 

  

§ 47 Sammanträdet öppnas 
Ordförande Joachim Lindqvist öppnar mötet och hälsar välkomna.  
 
 
§ 48 Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutar att arbeta efter det utsända förslaget till dagordning. 
 
 
§ 49 Val av protokollsjusterare 
På tur står Bo Westman 
Styrelsen beslutar att utse Bo Westman till att jämte ordförande justera dagens 
protokoll. 
 
 
§ 50 Rapporter 
Rapporter finns i bilaga.  
Björn Lind berättar att Hembygdsförbundet har beslutat att återbetala 35% av 
föreningarnas medlemsavgift för 2021. Vår plan är att snarast kunna meddela 
samtliga föreningar hur mycket de kommer att få tillbaka, samt reglera 
återbetalningen i samband med att föreningarna betalar medlemsavgiften för 2022.  
Maria redogör för den ekonomiska rapporten. Vi har gjort mycket verksamhet trots de 
begränsningar som pandemin inneburit. Maria svarar på frågor om rapporten. 
Anna-Karin och Joachim rapporterar från Samverkanskonferensen som 
Studieförbunden i samverkan och länsbildningsförbunden genomför årligen. 

https://sign.visma.net/sv/document-check/d6f916fd-3d6f-4d8a-83c4-b7a1dea22b7a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



     
HALLANDS BILDNINGSFÖRBUND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
STYRELSEN 2021-11-30 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Just sign 

2(2)  

Anna-Karin rapporterar från Samverkanskonferensen som Rebecca Nordström 
arrangerade för Halländska Överenskommelsen, samt från Höstkonferensen. Bo och 
Sandra fyller på med berättelse från samverkanskonferensen. Sandra poängterar 
vikten av att föreningslivet bygger på det som de redan gör när samverkan utvecklas. 
Styrelsen beslutar att lägga rapporterna till handlingarna. 
 
 
§ 51 Verksamhetsplan och budget 2022  
Förslag finns bifogat. Förra styrelsemötet beslutade att uppdra åt Björn Lind att 
lämna förslag till budget till första mötet med styrelsen år 2022 eftersom 
förutsättningarna är alldeles för oklara ännu. Björn Lind berättar att Driftnämnden 
Kultur och Skola har beslutat att anslå samma bidrag som i år till bildningsförbundet. 
De påslag som kommer ske beslutas på nämndens möte i början av nästa år då de i 
sin tur väntar på besked om kultursamverkansmodellens medel från Kulturrådet. 
Styrelsen beslutar att fastställa Verksamhetsplan för 2022 enligt bifogat förslag. 
 
 
§ 52 Upphandling av kvalificerad revisor 
Björn Lind påminner om bakgrunden till årsmötets beslut att uppdra åt styrelsen att 
upphandla den kvalificerade (auktoriserad eller godkänd) revisor som skulle valts i 
våras. 
Efter samråd med Maria Olsson och Jan Johansson föreslår Björn Lind att Henrik 
Ahlgren från BakerTilly Falkenberg får uppdraget att fungera som auktoriserad 
revisor för Hallands bildningsförbund. 
Styrelsen beslutar att ge Björn Lind i uppdrag att avsluta upphandlingen med Henrik 
Ahlgren från BakerTilly Falkenberg. 
 
 
§ 53 Svar på remiss från Riksarkivet 
Förslag föreligger som bilaga. 
Styrelsen beslutar att lämna svar på remissen i enlighet med bifogat förslag. 
 
 
§ 54 Övrigt  
Inga övriga frågor behandlas. 
 
 
§ 55 Avslutning 
Joachim Lindqvist tackar de närvarande och avslutar mötet ca kl 13.50 och styrelsen 
tillönskar varandra och personalen god jul och gott nytt år.. 
 
 
 
Vid protokollet Ordförande Justeras 
 
 
 

  

Björn Lind Joachim Lindqvist Bo Westman 
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Rapporter 202111 

 
Överenskommelsen med Region Halland 
Region Halland har meddelat att de förlänger överenskommelsen med ett år.  

Studieförbundens regionala branschråd i Halland 

Sammanträdesdatum: Onsdagen den 17 november 2021 
Tid:  Klockan 09.00 – ca 11.00 
Plats:  Distans, via Zoom 
Kallade:  ABF    Björn Johansson  
 Bilda   Peter Ljungqvist 
 Folkuniversitetet Gbg Stig-Olov Blixt, Christina Forsell, Harriet Alvin 

Folkuniversitetet Lund  Anna-Karin Sjöström 
Ibn Rushd   Malin Novén 
Kulturens   Remona de Maré 
Medborgarskolan Sara Cambring, Kastriot Zeqiri 
NBV   Disa Jagurdzija, Anneli Erikson 
Sensus   Kristina Hallén Flaa 
Studiefrämjandet Barbro Göteson 
SV   Joachim Lindqvist 
HBF  Björn Lind   

Inbjudna: Anette Johansson och Anders T Carlsson, Region Halland 

Ärenden 
1 På gång – berättelser laget runt  

Anders T Carlsson berättar om lite av det som pågår på kulturförvaltningen samt den halvdag 

om folkbildning Region Halland arrangerade den 10 november. Deltagare var kulturchefer, 

handläggare och politiker både från samtliga halländska kommuner och regionen. Erik Amnå, 

Torvald Åkesson, Maria Granér och Björn Lind medverkade. Föreläsningarna är inspelade 

och kommer att skickas ut till studieförbunden via länk till Vimeo där de finns tillgängliga 

under två veckor, då de också kan spridas. Anders berättar vidare om de träffar som de har 

med kommunernas kulturförvaltningar. Björn Johansson tar upp funderingen och oron för att 

folkbildningen ska få fortsatt förtroende eller om risken för detaljstyrning ska öka. Anders 

svarar att det är ett stort politiskt spann. Men att det ser ut just nu finns det en majoritet för 

fortsatt förtroendefull relation, något som gäller relationen med idéburna organisationer i 

stort. Kristina pekar på länken folkbildningformig.se som innehåller många olika berättelser. 

Anders fortsätter med att berätta att nu börjar träffarna med enskilda studieförbund. Träff med 

Barbro på Studiefrämjandet är redan genomförd. Demokrativillkorsutredningens förslag har 

nu Regionstyrelsen förtydligat den halländska tillämpningen av. 

  

2 Aktuella etikfrågor/branschfrågor 
Joachim berättar att nu hindrar inte pandemin längre. Det rullar på supermycket. Människor 

vill verkligen träffas. Det här hybridarbetssättet brottas vi lite med. Många vittnar om att det 

upplevs som mer effektivt hemifrån. Övertygad om att studieförbunden kommer att vara 
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rolemodel för civilsamhällets arbete med kvalitetsfrågor. Två nya utvecklar är anställda i 

Kungsbacka. 

 

Björn Johansson har samma bild om att det nu är en klar ökning av verksamheten. Vi kör i 

stort sett bara fysiska träffar i våra verksamhetslokaler, där vi fortsätter med handsprit och 

handtvätt och möjligheter till avstånd. Vi ska vara så mycket som möjligt i våra lokaler för att 

kunna möta cirkelledare etc. Verksamheten är på gång! 

 

Peter vittnar om att verksamheten satt igång men med en viss försiktighet. De kyrkliga 

organisationerna prioriterar gudstjänster etc framför samtalsgrupper. Vi jobbar intern i 

mikroteam där vi har många processer på gång. Vi har krismöte 9 december ang den nya 

bidragsansökan i Göteborg. Den påverkar hela vårt arbete. 

 

Anneli berättar att verksamhetsutvecklarna fått igång verksamheten som nu rullar på riktigt 

bra. Vi jobbar mycket med cirkelledarna för att få igång e-tjänsten vilket ger många andra bra 

effekter i samtal om folkbildning. Vi har en intern digital utbildning för all personal och 

cirkelledare. Det började vi med i år och vi får se om det blir mer fysiska träffar framöver. 

Kvalitetsfrågorna har vi en samordnare på avdelningen som hjälper till med studieplaner, 

hantering av krockar. Hon är med på våra APT så att vi lär oss och undviker göra om misstag. 

Kontoret i Halmstad ska flytta. 

 

Barbro berättar att de också jobbar mycket med kvalitetsarbetet, med cirkelledare både digitalt 

och fysiskt. Det är full rulle, många olika saker pågår parallellt. Cirkelledarutbildningar har vi 

växlat upp från en redan tidigare hög nivå. Barbro delar uppfattningen att granskningarna 

medfört något bra, vi aldrig pratat så mycket om vad och varför vi gör det vi gör. Det behöver 

vi fortsätta med och det kommer att lyfta vårt folkbildningsuppdrag. 

 

Kastriot jobbar som ansvarig för musiken i region Väst. Det har varit en del omställningar till 

en levande folkbildning igen. Granskningarna har varit väldigt bra där vi hittat krockar etc. Vi 

har ett eget kvalitetsteam i Väst för att hålla arbetet igång och för att kunna ta kvalitetsarbetet 

på fullt allvar. E-tjänster är igång. Musikhus, fulla sådana, har vi i Varberg, Kungsbacka och 

Halmstad. Jobbar i Varberg med Varberg för musikhjälpen där vi samlar in mycket pengar. 

Medarrangör för Imagine Halland tillsammans med bl a regionen. En ny utvecklare i 

Kungsbacka. 

 

Harriet berättar att verksamheten går ganska segt. Pensionärsuniversitetet är på plats och har 

mycket verksamhet. Vi håller på att byta lokaler i Kungsbacka – vilket innebär rätt mycket 

arbete. Vi arbetar mest på plats nu, vilket fungerar bäst när vi kan träffas fysiskt. Vi ser fram 

emot våra nya fräscha lokaler. 

 

Anna-Karin fyller på med Folkuniversitetet i södra Halland. Nu kommer gamla grupper 

tillbaka och då handlar det om oss att prata om vilka som vi ska arbeta med och vilket stöd vi 

ska ge. Utbildning för våra verksamhetsutvecklare känns väldigt viktigt för att vi inte ska gå 

på i gamla spår när vi nu går igång igen. Vi lägger mycket tid på att fundera på vad vi ska 

göra med de medel vi får i framtiden. Eftersom staten och andra låtit oss behålla våra bidrag 

så har vi gott om utrymme att jobba med kvalitetsfrågor. Det är många som lyfter Agenda 

2030 och Demokratifrågor – och det känns utmanande och spännande. Det fanns redan före 

https://sign.visma.net/sv/document-check/d6f916fd-3d6f-4d8a-83c4-b7a1dea22b7a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



  Styrelse 20211130 

 

 3 

pandemin ett mönster där kursstaterna får mindre betydelse eftersom många anmäler sig vid 

det tillfälle de får idén om att gå en kurs. Det går rätt mycket tid till att hantera alla nya system 

som skulle passas på att göras om under pandemin. Det är numera learning by doing istället 

för utbildningar i nya system. Det är spännande. Vi startar fortfarande cirklar. Vi kan inte 

tänka terminsvis. Vilket gör det svårare rapporteringsmässigt. Det får vi fundera mer kring. 

Vår kommunikationsavdelning gjorde en enkät till de som får vårt nyhetsbrev. Svaren visade 

att oron för pandemin är stor, tidsbrist och att utbildningen inte finns på orten. Och att 

pandemin kom så högt överraskade. Likaså den stora svarsfrekvensen. 

 

Kristina delar förvåningen – även om det syns i vår körverksamhet att det finns många i alla 

åldrar som är oroliga. Mycket är likt tidigare berättelser. Massa nya rutiner för att säkerställa 

kvalitetsarbetet, mycket jobb med införandet av e-tjänsten för att rapportera. Utmaningen är 

stor bland vissa grupper. Vi får se hur vi ska kunna hantera det. Budget o 

verksamhetsplanering jobbas med just nu parallellt med många starter av verksamheter. Nu 

händer allt samtidigt vilket gör att många är overloaded. Blandning av mycket pepp och oro 

för pandemin och framtida bidrag. Konstig mix alltså av pepp, oro och allvar. Ser ett dilemma 

i vaksamheten som krävs avseende vilka grupper vi vill stötta och samarbeta med framöver, 

samtidigt som vi har ett kvantitetskrav för att klara nuvarande bidragssystem, som ju 

fortfarande är kvantitativt. Vi har ledardag varje höst. Den genomfördes fysiskt i Göteborg 

samtidigt som deltagare fanns med digitalt. Lite teknikstrul men häftigt att det går att göra. 

Erik Amnå och Sofia Näsström medverkade digitalt. 

 

Joachim tar upp frågan om beslutet om bidrag i Göteborg. Hur vi studieförbund reagerar på 

det är väldigt avgörande. Vidare tänker Joachim kring om vi gör rätt saker? Frågan är kanske 

konstig: Men vilket studieförbund kommer att tala om att de på ett avgörande sätt kommer att 

ändra på sin verksamhet? 

 

3 Rapporter från lokala branschråden 
Anteckningar från senaste mötet med Studieförbunden i norra Halland är utsänt. Branschrådet 

i södra Halland träffas den 2 december. 

 

Kristina undrar hur fungerar branschråden? Björn Lind svarar att det fortfarande är öppna 

samtal och högt engagemang och på frågan om kommande utmaningar så är Björns 

bedömning att verksamhetsutvecklarna ser behovet av att dela funderingar kring de 

omställnings- och kvalitetsfrågor som tidigare nämnts. 

 

Anneli funderar kring hybridmötena om det kommer att fortsätta. Anneli gillar att lokala 

kulturchefer etc är bra. 

 

Den samlade bilden är att hybridmötena kommer att fortsätta även om de fysiska mötena har 

högre kvalitet. 

 

Ang dialogmöten i Varberg berättar Peter att kommunen kräver närvaro vid två av fyra möten 

för att få bidrag. Barbro berättar att senaste dialogmötet innehöll information från kommunen 

– och informationen var dessutom inte från alla samlat och endast 3 studieförbund 

medverkade. 
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4 Övriga frågor 
Anteckningar från Studieförbundens samverkanskonferens 5-6 oktober har skickats ut. 

Joachim, Anna-Karin och Björn Lind deltog på konferensen. 

Joachim menar att Studieförbunden i samverkan gör ett bra jobb. De har betydelse för de 

nationella beslutet. Däremot finns det mer att önska i deras styrelse. De borde kunna agera 

snabbare. Det var en väldigt bra konferens menar Joachim. Anna-Karin instämmer både 

avseende konferensen och ang styrelsen. Det känns som att våra rektorer befinner ganska 

långt från verksamheten. Det är bekymmersamt. Våra bildningskonsulenter vet mer än våra 

chefer. Våra bildningsförbund är snabbare ut med information än vad våra egna studieförbund 

är. Det är konstigt och väldigt underligt att studieförbunden motsätter sig att 

bildningsförbunden sprider information. Björn Lind menar att det har betydelse vem som 

fyller den vakanta platsen som adjungerad i Studieförbundens styrelse. Joachim berättar att de 

redan utsett en företrädare. 

 

Barbro lyfter frågan om kvalitetsarbetet och hur vi arbetar med musikverksamheten. Vi har 

många musiker som är engagerade överallt. Krockar kommer att uppstå. Jag får signaler från 

mina verksamhetsutvecklare att flera av de grupper vi jobbat mycket med lämnar oss för 

andra studieförbund som har mer spännande att erbjuda. I hur stor utsträckning använder vi 

vår överenskommelse? Hur kan vi göra för att komma rätt med det här? 

Anneli undrar om musikutvecklarna pratar om detta när de träffas. Är det många krockar? 

Kristina tänker dels att vi intern måste prata om vikten att följa överenskommelsen och att 

musiknätverket måste få stöd att vara superöppna och vara ärliga, och prata namn på band och 

deltagare. Och lyfta luren oh prata med det studieförbund som det kan handla om. 

Kastriot menar att det sällan görs så att ett band kontaktas av ett annat studieförbund. Vi 

frågar alltid band som kommer om de är anslutna någon annanstans. Kastriot upplever inte så 

många hopp i Halland. Olika studieförbund har olika saker som passar olika band. Vi gör 

vissa saker där bara våra band får vara med. Musiknätverket fungerar väldigt bra, vi för öppna 

samtal där det är lätt att prata med varandra både i grupp och lyfta luren. 

Björn Johansson får berättelser om band som varit hos andra och fått erbjudanden. Krockarna 

finns ju nästan enbart i musikverksamheten. Hur mycket musikverksamhet ska vi ha? Väldigt 

mycket timmar görs på banden och det äter folkbildningen på sikt. Hur ska vi ha det i 

framtiden med detta? Det är en luckrativ verksamhet. Vi får nog brottas med detta framgent. 

Kastriot menar att 480-timmarsregeln gjorde för att pengar ska nå fler människor. Definitivt 

ska vi hålla på med musik, som ju är klockren folkbildning. Däremot ska de timmar som 

rapporteras vara sådan som vi kan stå för kvalitetsmässigt. Krockarna har varit mycket slarv 

och powerBI-listorna gör det enklare. Alla är på tårna och agerar när problem uppstår. 

Anneli instämmer med Kastriot. 

Björn Johansson menar att den frågan om musikverksamhetens omfattning är problematiskt 

eftersom den tar så mycket volym. Mycket är bra verksamhet men volymen kan vara 

problematisk. 

Anna-Karin delar Björn Johansson fundering kring musikverksamhetens andel av volymer. 

Fortsätter vi prata om 480 timmar och 3-bandsregler så gräver vi vår egen grav. Däremot 

behöver vi prata kvalitet och vilken verksamhet vi kan engagera oss i med 

folkbildningskvalitet. Vi måste ta makten över hur många timmar som rapporteras. 

Barbro menar att musiknätverket verkligen behövs och att vi behöver hålla den frågan 

levande. 
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Björn Johansson lyfter fråga om en körverksamhet de fick år 2019. De skulle starta upp nu i 

höst. De hade tidigare fått ihop fyra cirklar genom att de var delade i smågrupper. Det var då 

fyra gånger så många timmar som det skulle vara på riktigt. I körverksamheten finns ett 

undantag – de kan vara flera. Jag utgår från att detta inte är gängse hantering av 

körverksamhet. Frågan kanske kan återkomma nästa möte. 

Joachim berättar att under de timmar stämmorna är delade med olika ledare så rapporteras de 

som olika verksamheter. 

 

Nästa möte planeras efter att Björn Lind skickat ut en förfrågan om lämpligt datum i början av 

nästa år. 

 

Antecknat i farten av Björn Lind. 

 

Halländska hembygdsrådet  
Här finns länkar till de senaste protokollen från mötena: 

https://www.hembygd.se/halland/protokoll-hallandska-hembygdsradet-2010- 

Pågående projekt 

- Vandringsutställningen Hallands starka kvinnor, visas just nu i Falkenberg.  

- Vi har sökt medel av Region Halland för nästa års Sensationer på Slottet. 

Personalfrågor 

Bildningskonsulenten har varit en vecka på sjukhus där hjärtsvikt konstaterades. Fortsatta 

undersökningar av hjärta och lungor är planerade. 

Ekonomi 

Rapport för januari-oktober bifogas. 

Bildningskonsulentens Representation etc  

23 september: Regionalt branschråd 

5-6 oktober: Studieförbundens samverkanskonferens 

13 oktober: LBF-konsulenter 

19 oktober: SKR-konferens om Demokrati, Zoom 

21 oktober: Presentation av HBF för Kulturnämnden i Halmstads presidium, Najaden 

Halmstad 

26 oktober: Studieförbunden i norra Halland, Studiefrämjandet Varberg 

28 oktober – 4 november: Sjukhusvistelse 

10 november: medverkan vid Region Hallands konferens Folkbildningens syften 

15 november: Träff, tillsammans med Jan Johansson och Maria Olsson, med Henrik Ahlgren 

på BakerTilly Falkenberg 

17 november: Regionalt branschråd, Zoom 

18 november: Halländska Överenskommelsen, Samverkanskonferens i Varbergs Folkets Hus 

19 november: Höstkonferens för studieförbunden, Varbergs Folkets Hus 

24 november: möte med kommunala kulturchefer och chefer vid regionala kulturinstitutioner, 

Varbergs Folkets Hus 
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Kommande: 

1 december: Möte med Studieförbunden i samverkan och länsbildningsförbunden, Zoom 

2 december: Branschrådet i södra Halland, Studiefrämjandet Halmstad 

3 december: Möte med Remona de Maré Kulturens, Teams 

6 december: Region Halland, Att leda in i framtiden, Teams 

15 december: Möte med kollegor i andra länsbildningsförbund 

25-26 januari: LBF-träff i Växjö 

8 februari: Studieförbunden i norra Halland, ABF Kungsbacka 

2 mars: Möte med Studieförbunden i samverkan och länsbildningsförbunden, Zoom  
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HALLANDS BILDNINGSFÖRBUND

EKONOMISK RAPPORT

Resultaträkning 2021-01-01 - 2021-10-31  

Föreningens intäkter jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Medlemsavgifter  337 503 325 784 341 784 326 000

Bidrag   6 688 478 5 646 458 6 246 496 7 000 000

Nettoomsättning     1 153 357 1 562 649 1 808 416 3 390 000

Övriga rörelseintäkter    4 597 13 892 13

Summa intäkter 8 183 935 7 548 783 8 396 709 10 716 000

Föreningens kostnader

Produktionskostnader   -2 754 255 -2 032 847 -2 478 543 -4 613 000

Gemensamma kostnader   -754 735 -758 920 -900 109 -700 000

Personalkostnader   -4 505 903 -3 934 683 -4 819 829 -4 991 000

Avskrivn. inventarier   0 0

Summa kostnader   Not 1 -8 014 894 -6 726 450 -8 198 481 -10 304 000

0

Rörelseresultat 169 041 822 333 198 228 412 000

Finansiella poster

Resultat från övriga finansiella anl.tillg Not 2 2 719 0 2 176 2 000

Ränteintäkter   Not 3 0 0 0

Räntekostnader   Not 4 0 10 10 0

Summa finansiella poster 2 719 10 2 186 2 000

Resultat efter finansiella poster 171 760 822 343 200 414 414 000

Interimsposter 0 0 0 -245 000

Årets resultat 171 760 822 343 200 414 169 000
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Balansräkning 2021-10-31

TILLGÅNGAR 2020-12-31 2021-10-31

Anläggningstillgångar

Andra långsiktiga värdepappersinnehav  Not 5 765 820 765 820

Summa anläggningstillgångar 765 820 765 820

Omsättningstillgångar

Kortfristiga fordringar

Kundfordringar 180 561 112 923

Övriga fordringar Not 6 47 226 41 226

Förutbet kostn och upplupna intäkter Not 7 16 000 0

Summa kortfristiga fordringar 243 787 154 149

Kassa och bank

Kassa och bank   Not 8 3 489 548 4 211 739

Summa kassa och bank 3 489 548 4 211 739

Summa omsättningstillgångar 3 733 335 4 365 888

SUMMA TILLGÅNGAR 4 499 155 5 131 708

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital

Balanserat resultat 2 721 317 2 921 731

Årets resultat  200 414 171 760

Summa Eget kapital   Not 9 2 921 731 3 093 491

Kortfristiga skulder

Förskott från kunder 13 060 0

Leverantörsskulder 87 348 161 253

Skatteskulder 7 889 0

Övriga skulder    Not 10 156 142 1 174 243

Upplupna kostn och förutbetalda intäkter  Not 11 1 312 985 702 721

Summa kortfristiga skulder 1 577 424 2 038 218

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 4 499 155 5 131 708
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Not 1: Kostnaderna fördelar sig på följande verksamheter:

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Administration Not 12 -1 678 922 -1 553 455 -1 895 407 -2 030 000

Kulturverksamhet Not 13 -915 294 -1 226 011 -1 403 491 -1 738 000

Teaterverksamhet Not 14 -1 461 444 -685 426 -832 039 -1 360 000

Hembygdsverksamhet Not 15 -1 581 537 -973 292 -1 253 282 -1 640 000

När orden tar slut Not 16 -498 967 -499 753 -596 026 -640 000

Kultur och social hållbarhet Not 17 -1 476 683 -1 418 644 -1 753 789 -2 370 000

Samverkansplatsen Not 18 -379 105 -321 337 -410 274 -526 000

Projektverksamhet Not 19 -22 944 -48 533 -48 533 0

Summa -8 014 894 -6 726 451 -8 192 841 -10 304 000

Not 2: Övriga finansiella anl.tillg

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Aktier: Swedbank AK A 2 719 0 4 000

Värdereglering, Penningmarknadsfond 2 176 -2 000

Summa 2 719 0 2 176 2 000

Not 3: Ränteintäkter

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Swedbank 0 0 0 0

Skatteverket 0 0 0 0

Summa 0 0 0 0

Not 4: Finansiella kostnader

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Räntekostnader 0 -10 10

Summa 0 -10 10 0

Not 5: Andra långsiktiga värdepappersinnehav

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Anskaffningsvärde

Swedbank AK A 32 045 32 045 32 045 32 045

Swedbank Robur Fonder AB 

Penningmarknadsfond 733 775 731 600 733 775 814 297

Summa 765 820 763 645 765 820 814 297
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Not 6: Övr kortfristiga fordringar

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Avräkning skatter och avgifter 0

Skattefordringar 41 226 20 180 20 180

Summa 41 226 20 180 20 180 0

Not 7: Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Upplupna kundintäkter 0 0 6 000

Fordringar statliga anslag 0 0 0

Summa 0 0 6 000 0

Not 8: Kassa och bank

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020

Kassa 8 139 8 139 8 139

Bankkonto 3 119 523 3 357 696 2 397 331

Placeringskonto 1 084 078 1 084 078 1 084 078

Summa 4 211 739 4 449 913 3 489 548

Not 9: Eget kapital

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020

Subventionspott 180 555 130 000 180 555

Kultur o Hälsa 672 097 724 339 672 097

Teaterfond 448 360 302 650 448 360

Hembygdsfond -34 057 72 684 -34 057

Publikationsfond 205 769 205 769 205 769

Kulturivårdenfond 55 706 -73 298

Projekt 42 025 0

Bästa samverkansplatsen 62 035 41 337 62 035

Resultat föregående år 1 386 972 1 146 808 1 259 857

Årets resultat 171 760 822 344 200 414

Summa 3 093 491 3 543 662 2 921 731
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Not 10: Övriga skulder

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Personalskatt 82 545 81 791 94 446

Regleringskonto 36 0

Förskottsinbetalningar övriga 1 091 662 1 025 042

Summa 1 174 243 1 106 833 94 446 0

Not 11: Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Löneskuld 26 386 28 520 26 386

Semesterlöneskuld 589 888 569 449 589 888

Skuld sociala avgifter 86 447 93 012 103 811

Upplupna kostnader artister 0 89 689

Förskottsinbetalningar 592 900

Summa 702 721 690 981 1 402 674 0

Not 12: Administration

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Bildningskonsulent -729 104 -645 779 -776 105 -800 000

Ekonomi o Redovisning -424 100 -376 696 -458 775 -500 000

Kontor -386 711 -396 616 -536 015 -540 000

Förvaltning -55 083 -49 429 -49 429 -60 000

Folkbildningsfrämjande -8 850 -750 -750 -30 000

Gemensamma personalkostnader -75 074 -84 185 -74 333 -100 000

Summa -1 678 922 -1 553 455 -1 895 407 -2 030 000

Not 13: Kulturförmedling

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Kulturförmedlare -450 231 -411 370 -514 614 -515 000

Förmedlade artister -465 063 -814 641 -888 877 -1 200 000

IT-stöd -20 000

Arrangörsträff 0 -3 000

Summa -915 294 -1 226 011 -1 403 491 -1 738 000
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Not 14: Teaterverksamhet

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Teaterkonsulent -622 433 -580 795 -708 550 -660 000

Teknikpool -8 499 -8 499

Kungamötet -838 620 -87 490 -111 990 -600 000

Verksamhet -390 -3 000 -3 000 -100 000

Kostymförråd -5 642 -5 642

Summa -1 461 444 -685 426 -832 039 -1 360 000

Not 15: Hembygdsverksamhet

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Hembygdskonsulent -643 505 -574 726 -699 278 -750 000

Medlemsavgifter -259 088 -263 972 -263 972 -250 000

Förtroendevalda -4 972 -13 868 -13 984 -30 000

Riksstämma -7 950

I Halland -25 906 -31 942 -67 437 -70 000

Byggnadsvård

Utbildning Hembygd -192 -4 326 -4 326

Finska krigsbarn -43 311

Finska krigsbarn film -463 991 -3 033 -315 000

Demokrati 100 år -27 941 -972 -74 388 -25 000

Mot okänt mål -66 148 -66 148

Riksstämman -4 243 -67

Sommarprogram -143 749 -17 338 -17 338

Verksamhet -200 000

Summa -1 581 537 -973 292 -1 253 282 -1 640 000

Not 16: När orden tar slut

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Musiker -498 967 -484 047 -580 320 -640 000

Allsångsskiva -15 706 -15 706

Summa -498 967 -499 753 -596 026 -640 000
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Not 17: Kultur och social hållbarhet

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Utvecklare -440 813 -488 291 -593 017 -650 000

Uppspelsdag -14 625 -1 250 -11 750 -25 000

Katalog -16 062 -15 000

Kulturarbetare -16 987 -16 987 -20 000

Subventionerade program -574 378 -773 250 -967 759 -1 500 000

REKO gruppen -10 000

Personalutbildning

Mormor 2

Produktion subventionerade program -52 693 -4 380 -4 380

Musikteaterproduktioner -50 000

Filminspelning -26 412 -134 486 -143 834 -100 000

Stödprogram -367 762

Summa -1 476 683 -1 418 644 -1 753 789 -2 370 000

Not 18: Bästa samverkansplatsen

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Processledare -378 082 -318 554 -402 563 -476 000

Arbetsgruppen -1 760 -2 688 -5 000

Konferens -4 000

Kommunikation -1 023 -1 023 -1 023 -5 000

Verksamhet -40 000

Summa -379 105 -321 337 -410 274 -526 000

Not 19: Projektverksamhet

jan-okt 2021 jan-okt 2020 2020 Budget 2021

Diverse

Vetenskapskonserter -22 944 -48 533 -48 533

Summa -22 944 -48 533 -48 533 0
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VERKSAMHETSPLAN 2022 

 

Styrelsen 2021-11-30 

 

 

 

ORGANISATION 

Hallands bildningsförbund är folkbildningens intresseorganisation och studieförbundens 

branschorganisation i Hallands län. Dessutom är bildningsförbundet, genom Halländska 

hembygdsrådet, länsorganisation för hembygdsrörelsen och medlem i Sveriges 

Hembygdsförbund.  

 

Förbundet verkar som regional kultur- och folkbildningsfrämjande aktör på uppdrag av 

Region Halland. 

 

 

 

 
  

Styrelse 

Vald av årsmöte 

Folkbildningsfrämjande 

Studieförbundens 
branschorganisation 

Studieförbundens 
branschråd i Halland 

Utses av resp 
studieförbund 

Hembygdsdistrikt 
Hembygdsråd 

Utses av föreningarna 

Regional kulturaktör 
Överenskommelse med 

Region Halland 

Kultur och 
hälsa/Förmedling/När 

orden tar slut 

Bästa samverkansplatsen 

Hembygdsrådet 

Scenkonst 
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OPINIONSBILDNING OCH KOMMUNIKATION FÖR FOLKBILDNING 

Arbetet kring studieförbunden som samverkanspartner för de halländska kommunerna 

fortsätter under 2022. Dessutom ska de ekonomiska förutsättningarna lyftas tydligt i såväl 

kommuner som region. 

 

Bildningsförbundet ska ta aktiv del i samtal på såväl regional som lokal nivå kring utveckling 

av frågor som direkt eller indirekt berör folkbildning i allmänhet och studieförbunden i 

synnerhet.  

 

År 2022 är ett valår. Bildningsförbundet ska ta vara på de extra tillfällen till att skapa 

opinionsbildande aktiviteter som det medför. 

 

Folkbildningens roll som sammanhållande aktör för idéburna verksamheter ska markeras. 

 

SAMVERKAN MELLAN STUDIEFÖRBUNDEN 

Det regionala branschrådet, liksom de båda lokala branschråden ska hållas igång som aktiva 

mötesplatser mellan studieförbunden. 

 

HEMBYGDSRÖRELSEN 

Hembygdsrådet beslutar om verksamhetsplan för hembygdsverksamheten. 

 

UPPDRAG SOM KULTURAKTÖR 

Genom våra uppdrag från Region Halland får vi goda möjligheter att bredda intresset för och 

öka möjligheterna till delaktighet i kulturlivet, samt stärka föreningslivet generellt. Därför ska 

vi under året fortsätta utvecklingsarbetet kring kulturförmedlingen, teaterverksamheten, bästa 

samverkansplatsen samt kultur och hälsa. Inriktningen på det arbetet ska vara att ta vara på de 

möjligheter som ges att stärka samverkan mellan regionen, halländska kommuner och 

studieförbund/folkhögskolor. 
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Hallands bildningsförbund – Kungsgatan 1, 302 45 Halmstad – Tel vx 035 177770 
www.hbf.se – info@hbf.se 

 

 

 

 

 

Halmstad 30 november 2021 

 

 

 

 

 

 

 

Svar på remiss Riksarkivets förslag till författningar 
 

 

Tack för möjligheten att yttra oss över förslag till förändringar i föreskrifter och allmänna råd 

om tekniska krav för elektroniska handlingar. 

 

Vi vill framföra synpunkten att det är önskvärt att finna generellt användbara öppna 

standarder för bevarande av elektroniska handlingar som kan nyttjas av idéburna 

organisationer för att underlätta tillgängligheten av det kulturarv som dessa organisationers 

handlingar utgör. 

 

I övrigt är våra kunskaper i de tekniska frågorna begränsade och i vårt bevarande av 

handlingar lutar vi oss mot den expertis som finns hos Arkiv Halland. Därför avstår vi från 

mer specifika yttranden än det ovan framförda.  

 

 

Vänligen, 

HALLANDS BILDNINGSFÖRBUND 

 

 

Björn Lind 

länsbildningskonsulent 
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